
وعـده تکمیـل ورزشگـاه ۱۲ هـزار
نفری ارومیه از سوی دولتمردان
عملی نشده است/ شهرداری ارومیه
نمیتوانـد پـروژه ملـی ورزشگـاه
شهید باکری ارومیه را به اتمام

برساند.
شهریور 9, 1396

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه؛ نادر قاضیپور  نماینده مردم
ارومیه در مجلس شورای اسلامی در پنجمین جلسه شورای اداری استان

آذربایجان غربی اظهار داشت: آذربایجان قطب والیبال کشورمان است و
ورزشگاه بزرگی برای میزبانی از مسابقات بزرگ کشوری، آسیایی و
جهانی نداریم و برای این موضوع قول سالن دوازده هزار نفری به ما

داده شده بود که تاکنون هیچ حرکتی مشاهده نکردهایم.

قاضی پور با اشاره به نیمه تمام ماندن ورزشگاه 15 هزار نفری
ارومیه خاطرنشان کرد: در راستای احداث ورزشگاه و مجموعههای ورزشی
نیز قول اتمام ورزشگاه 15 هزار نفری شهید باکری چندین سال است که
از سوی دولتمردان به مردم داده میشود ولی هیچ نتیجهای مشاهده

نمیکنیم.

شهرداری ارومیه با توجه به مشکلات مالی و اقتصادی نمیتواند پروژه
ملی ورزشگاه شهید باکری ارومیه را به اتمام برساند.

سیدهادی بهادری دیگر نماینده ارومیه در مجلس نیز در این جلسه
اظهار داشت: ورزشگاه 15 هزار نفری ارومیه در سالی که با شهرداری
توافق شده بود که مجموعه شهرداری این پروژه را تکمیل کند و با
توجه به مشکلات مالی شهرداریها نباید انتظار داشته باشیم که
شهرداری ارومیه بتواند پروژه ملی را تکمیل کند انتظار گزافی است.

این مسئول خاطرنشان کرد: شهرداری ارومیه میتواند بهرهبرداری
پروژه را در اختیار بگیرد و انتظار داریم وزارت ورزش و جوانان
این پروژه را تکمیل کند و با بهره برداری و مراقبت شهرداری مخالف
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نیستیم و اگر شهرداری بخواهد میتواند 17 هزار میلیارد برای اتمام
پروژه دهد اما هزینه سنگینی است.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی اعتبار تخصیص یافته به
پروژه های عمرانی ورزشی استان را 32 میلیارد تومان عنوان کرد.

وی با اشاره به ورزشی بودن استان آذربایجان غربی یادآور شد:
میتوان به والیبال و ورزشهای رزمی اشاره کرد که در میان مردم
بسیار محبوب است و در ورزشهای جدید میتوانیم سخن به زبان آوریم
که از این میان میتوان به اسکواش، هاکی روی چمن و شمشیربازی

اشاره کرد.

دولت از واگذاری ورزش به بخشهای خصوصی حمایت کند تا سرانههای
ورزشی افزایش یابد.

در ادامه  روح الله حضرتپور نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای
اسلامی با اشاره به لزوم حمایت های مادی و معنوی از از ورزشکاران
و قهرمانان مدال آور ملی و جهانی افزود: راهکارهای مناسبی باید
برای برای مقابله با مشکلات ورزشکاران اعم از مشکلات دوران خدمت
سربازی، وامهای ازدواج، اشتغال برای آنان و آمادگی مجلس برای
حمایت از طرحها و لوایحی که در این راستا مطرح میگردد ارایه شود

تا تدابیر جدی برای این مشکلات اندیشیده شود.

وی افزود: دولت باید از واگذاری ورزش به بخش خصوصی، سرمایه
گذاران و حامیان مالی حمایت کند تا بتوان از ظرفیت بخشهای خصوصی
در راستای ورزشی نهایت استفاده را کرد و این موضوع در نهایت سبب

افزایش سرانه ورزشی و ایجاد نشاط و شادابی در بین مردم میشود.

حضرت پور با اشاره به مناطق محروم و حاشیهنشین استان تصریح کرد:
ایجاد اماکن ورزشی در مناطق فقیر نشین و محروم جامعه برای رفاه
هر چه بهتر حال همشهریان عزیز را از دولت خواستاریم که افزایش
فضاهای ورزشی میتواند از مشکلات اجتماعی در آینده جلوگیری کند.

حضرتپور با اشاره به موضوع استعدادیابی در ورزش تاکید کرد: این
موضوع باید از طرف مسئولان جدی تلقی شود چرا که جوانانی هستند که
به سبب کمبود وقت نمیتوانند استعدادها و ظرفیتهای ورزشی خود را
در معرض دید قرار دهند و توجه به این موضوع میتواند در آینده

ورزشی آذربایجان غربی و کشورمان تأثیر بسیاری داشته باشد.
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همگانی کردن ورزش از مشکلات اجتماعی در کشورمان جلوگیری میکند

رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان غربی نیز در این جلسه با تبریک
عید قربان اظهار داشت: استان آذربایجان غربی منطقه ویژهای است که
به لحاظ شرایط امنیتی جو خاصی حاکم است و از وزیر ورزش و جوانان
درخواست داریم تا نگاه متفاوت و ویژهای به استان داشته باشد چرا

که در هشت سال دفاع مقدس پیشانی جنگ کشورمان بودیم.

همایون هاشمی افزود:  ورزش قهرمانی و پهلوانی در آذربایجان غربی
جایگاه ویژهای دارد و از این میان میتوان به والیبال اشاره کرد و
جوانان برومندی داریم و از این رو انتظار داریم مطالعات خاصی بر
روی استان شود تا ورزش محلات و همگانی در این استان و در کشور نیز

نهادینه شود.

رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان غربی بیان کرد: همگانی کردن ورزش
میتواند از مشکلات جلوگیری کند و وسیلهای بسیار قدرتمند در جهان

در راستای هدایت جوانان است.
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